
Referat af mødet 29.april 2019 - Bestyrelsesmøde – SHB afd. 20  

Tilstede: 
Hanne Pedersen, Britta Karna Rasmusssen, Per Olsen, Norman A. Hansen, Heidi Abildgaard Tørring 
Peter Madsen, Sanne Svendsen 
Afbud: 
Suppleanter 
 
Info 
Peter Madsen og Sanne er beboere i nybyggeriet – På informationsmødet for beboerne i nybyggeriet var 
bestyrelsen for afd. 20 inviteret med som gæster. Da der først er beboermøde og valg igen i efteråret 
besluttedes det, at der blev valgt 2 repræsentanter fra nybyggeriet, som indtil efteråret kunne deltage i 
bestyrelsesmøderne som ”gæster”. 
 
Meddelelser fra SHB/ADM 
Der afholdes ”Rundgang” i afd. 20 mandag den 20. maj 2019 kl. 09.30. 
Næste år ønskes der foretaget ”Rundgang” sidst på dagen. 
Medarbejder fra kontoret vil deltage sammen med vores servicemedarbejdere og bestyrelsen. 
 
Gravearbejde i forbindelse med nybyggeri skulle nu være afsluttet og oprydning/reparation derefter er 
påbegyndt. De er ligeledes kommet nyt sand på stien langs søen. 
 
Skiltet ved den nedlagte petanquebane er fjernet. Vi afventer om græsset på banen kommer godt op i 
løbet af foråret ellers vil der komme nyt muld på og såning af nyt græs. 
 
Meddelelser fra formanden 
Ny medarbejder 
Der er ansat en ny servicemedarbejder – Thomas. Han går p.t. sammen med Kim. 
 
Repræsentantskabsmøde 
Der afholdes repræsentantskabsmøde den 14. maj 2019.  
Afbud fra Heidi Abildgaard Tørring – Hanne undersøger om vi må sende suppleant. 
 
Banko 
Der var stort fremmøde til vores forårsbanko – Vi takker for opbakningen og glæder os til næste gang. 
 
Evt. 
Formøde 
En beboer har fremsendt ønske om et formøde til beboermødet. I bestyrelsen var der ikke flertal for dette. 
Det skal derfor understreges at alle beboere har ret til at få punkter på dagsordnen til beboermødet. Det 
skal blot sendes skriftligt og rettidigt til administrationen – Står beskrevet i invitationen til beboermødet. 
 
Afdelingsbestyrelsen 
Når den næste bestyrelse skal vælges på beboermødet i efteråret kan bestyrelsens størrelse udvides. Der 
er kommet 44 nye lejemål i afdeling 20 – Punktet tages op på et bestyrelsesmøde inden beboermødet. 
 



Udlejning 
Forslag om at bestyrelsen med jævne mellemrum får adgang til at se lejlighederne i afdelingen efter at der 
er afholdt ”flyttesyn”. Formålet er at kunne danne sig et overblik over lejelighedernes stand. 
Der er ligeledes fremsat ønske om at vi igen modtager opgørelser fra administrationen over opsagte 
lejemål/ udlejning – gerne på kvartalsbasis.  
 
Nybyggeri 
Der mangler info/opslagstavler ved nybyggeri. 
 
Selskabslokalet Lindholm Søpark 
På sidste møde blev der blev påpeget diverse mangler / ønsker om ting til selskabslokalet. Der er ikke sket 
noget.  
 
Næste møde 
Tirsdag den 4. juni 2019 - Kl. 16.30 
 
Ref. 
Heidi Abildgaard Tørring 


